
 

God morgen her fra Dansk Selskab for Bassinfysioterapi 

 

Vi beklager vi er overskredet fristen lidt. 

Men ligesom flere af de andre selskaber har vi ikke så meget at tilføje. 

Det er et meget fint produkt, der nu er blevet samskrevet. Stor ros. 

Og stor ros til de selskaber, der har lavet det store forarbejde. 

Dansk Selskab for Bassinfysioterapi kan fint se sig ind i flere af specialeområderne. 

 

Under "Kompetenceprofiler for de to niveauer" s. 3 - kan vi se en udfordring i, at man 

skal være medlem af et fagligt selskab og dermed Danske Fysioterapeuter for at kunne 

søge om godkendelse af specialisering. Dette udelukker ikke-medlemmer. 

Dette forventer vi er drøftet og der er en god begrundelse for beslutning. 

 

Under "Efteruddannelse" s. 4 - Her beskrives det at efteruddannelse skal have direkte 

relevans til specialet og det enkelte faglige selskab, som repræsenterer specialet, vurderer 

denne relevans. Her tænker vi der evt. kan opstå udfordringer selskaber imellem.  

 

Mvh. 

Ina Lesager, formand 

Dans Selskab for Bassinfysioterapi. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 


